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NIEUWSBRIEF, 10e jaargang, nr. 4, september 2011 
�Van het bestuur, door Teus Hoogerwaard, voorzitter 
De vakanties zijn weer voorbij en ook bestuur en fractie pakken de draad weer op. 
Om u bij te praten hebben zij weer een en ander voor u aan het papier toevertrouwd. 
Daarnaast kunt u natuurlijk altijd een kijkje nemen op onze website: 
www.ouderkerk.christenunie.nl. Hierop vindt u het allerlaatste nieuws. Ook kunt u de weblogs 
van onze fractieleden en wethouder lezen. 
Uiteraard is ook uw reactie van harte welkom, we horen graag van u! 
Via deze weg wens ik onze wethouder en de fractieleden, maar ook u allen Gods onmisbare 
zegen toe, bij vreugde, voorspoed en geluk, maar weet u ook gedragen in moeilijke tijden van 
ziekte, verdriet en rouw. 
 
In Memoriam  - Con Hoogendijk 
28 november 1968 – 21 augustus 2011 
 
Op 21 augustus jongstleden overleed ons zeer gewaardeerde lid Con Hoogendijk op de leeftijd 
van 42 jaar.  
Con was gemeenteraadslid van Ouderkerk voor het CDA van mei 1996 tot 13 december 2001. 
Tijdens de zomer van 2001 besloot hij, samen met Rien Bregman – ook raadslid voor het CDA - 
om zijn lidmaatschap van het CDA op te zeggen. Daarmee kwam ook een einde aan zijn 
periode als raadslid voor onze gemeente.  
Con heeft zich daarna mede ingezet om de kiesvereniging voor de ChristenUnie Ouderkerk op 
te zetten en verder vorm te geven. Zo was hij de eerste jaren secretaris van het bestuur. Hij 
heeft daarna nooit meer op een verkiesbare plek op de verkiezingslijst van de ChristenUnie 
gestaan. Wel was én bleef hij altijd zeer betrokken bij het politieke werk van de ChristenUnie. 
Door het overlijden van Con mist niet alleen de ChristenUnie, maar ook de gehele gemeenschap 
een zeer betrokken, integere, intelligente en sympathieke man, die zijn gaven en talenten, die hij 
van God had ontvangen, wilde inzetten om te dienen, niet zozeer de mensen, maar bovenal 
God. Wij zijn dankbaar voor wat Con mocht betekenen voor de ChristenUnie en voor de 
gemeente Ouderkerk. Wij bidden zijn vrouw, kinderen en familie God’s nabijheid en troost toe. 
 
�Van de fractie, door Elisabeth van Zijl, fractievoorzitter 
 
Gouderak krijgt een nieuw centrum! 
Eén van de onderwerpen tijdens de raadsvergadering van 15 september jl. was de verklaring 
van geen bezwaar m.b.t. de bouwplannen van de  
WoningStichting Gouderak voor Gouderak Centrum.  
De plannen bestaan uit 4 woningen aan de Dorps- 
straat, een hofje van 6 woningen onderaan de dijk,  
aansluitend aan de Essendreef en het Kerkplein,  
een drietal woningen aan het Kerkplein en twee  
woningen aan de Essendreef. Alle woningen zijn  
levensloopgeschikt uitgevoerd en beschikken over  
de mogelijkheid om een slaapkamer op de begane  
grond te realiseren. Verder zijn er voldoende parkeer- 
plaatsen en is er rekening gehouden met speelruimte.  
Bij de plannen is rekening gehouden met de authenticiteit van het dorp met z’n dijk en talud, 
maar ook met de fijnkorreligheid. Een heel belangrijk aspect voor de ChristenUnie is het zicht op 
de kerk, één van de weinige monumentale panden in Gouderak. Daarnaast zijn wij grote 
voorstander van het bouwen van levensloopgeschikte woningen. Deze zijn er nog niet in 
Gouderak, terwijl er wel vraag naar is.  



In tegenstelling tot het College zien wij geen bezwaren in de dakvlakken en de achtertuinen aan 
de Essendreef tegen het talud aan. De welstandcommissie heeft zich hierover negatief 
uitgelaten, wat voor het College o.a. reden was om een raadsbesluit voor te leggen dat inhield 
géén verklaring van geen bedenking af te geven. Wat dus zou inhouden dat de plannen 
vertraagd gaan worden.  
Daags voor de raadsvergadering, woensdag 14 september, kwam er een nieuw raadsvoorstel 
waarin het College nu voorstelde wél een verklaring van geen bedenking af te geven. Echter 
onder voorwaarde dat er dakkapellen moesten komen op de daken van de hofwoningen aan de 
Essendreef i.p.v. veluxramen. Is een besluit nemen over dakkapellen of veluxramen wel een 
taak van de raad vroegen wij ons in alle eerlijkheid af – daar gaan wij toch niet over? De 
architect had duidelijk aangegeven dat op de daken van de hofwoningen, die een knik bevatten, 
een dakkapel absoluut niet past. Architectonisch is dat niet acceptabel. Wij hebben ons laten 
leiden door de argumenten van de architect, dat is de professional. Wij hebben dan ook 
aangegeven in te stemmen met het afgeven van een verklaring van geen bedenking, zónder 
voorwaarde. Uiteindelijk bleek iedere raadsfractie deze keuze te maken! Het eerdere probleem 
met de achtertuinen was tussen College en WSG al opgelost. De plannen komen nu in een 
volgend stadium. Gouderak krijgt een prachtig centrum!. 
 
Hobbels gladgestreken?! 
U heeft het allemaal gemerkt, sinds deze zomer zijn er (eindelijk) snelheidsbeperkende 
maatsregelen genomen op de dijk tussen Gouda en Ouderkerk a/d IJssel. De maatregelen  
zouden snelheidsbeperkend moeten zijn, maar geen belemmering mogen inhouden voor 
brandweerauto’s, ambulances en b.v. het openbaar vervoer. Aanrijtijden mogen niet verlengd 
worden door de verkeersdrempels in het wegdek. Dit bleek echter wel het geval te zijn voor in 
ieder geval de brandweer met de verkeersdrempels tussen Gouda en Lageweg. Dit was (in de 
zomervakantie) aanleiding voor de ChristenUnie en de VVD om het College erop te wijzen actie 
te ondernemen en het HoogHeemraadschap van Schieland en de Krimpenerwaard uitstel te 
vragen voor het aanleggen van de verkeersdrempels tussen Lageweg en Ouderkerk a/d IJssel. 
Uiteindelijk hebben ook de beide fracties door middel van een gezamenlijke brief bij de HHSK 
aangedrongen op uitstel, dan wel lagere verkeersdrempels. We zijn blij te constateren dat dit 
effect heeft gehad. De verkeersdrempels tussen Lageweg en Ouderkerk a/d IJssel zijn duidelijk 
lager, zonder hun snelheidsbeperkende invloed te niet te doen. Het is ons streven om ook de 
verkeersdrempels tussen Lageweg en Gouda te laten verlagen. De hulpdiensten, en het 
openbaar vervoer (Connexxion), ervaren de verkeersdrempels als te hoog, belemmerend en 
zeer storend voor de inzittenden. Wij zullen dan ook het College blijven verzoeken om hiervoor 
actie te ondernemen. 
 
Structuurvisie & visie ChristenUnie 
De Structuurvisie voor de gemeente Ouderkerk is al meer dan een  
jaar onderwerp van gesprek. De eerste concept-structuurvisie heeft  
al ter inzage gelegen en heeft veel zienswijzen opgeleverd. Ook de  
Dorpsvisies hebben hun steentje aan de visie bij gedragen. Naast  
voorlichtingsavonden en informele gesprekken is nu de Raad weer  
aan zet . Tijdens de raadsvergadering van 15 september hebben  
alle raadsfracties hun visie kunnen geven over in ieder geval de  
ruimtelijke invulling van de structuurvisie, zodat de tweede concept-versie ter inzage gegeven 
kan worden. Alle fracties is voor de zomervakantie gevraagd hun opmerkingen, vragen en visie 
kenbaar te maken aan het college, zodat  het ‘voorkeursmodel’ kon worden aangepast en in 
commissie en raadsvergadering kon worden besproken. Het heeft onze fractie er goed bij 
bepaald om na te denken over hoe onze gemeente er over 20 jaar uit moet/kan zien. Onze 
conclusie was dat we het graag op het niveau van nu zouden willen houden. Zorg en aandacht 
voor elkaar, een weids polderlandschap, een goed voorzieningenniveau en activiteiten die 
samenhangen met de Hollandsche IJssel. We willen dat graag vasthouden. Daarvoor moet wel 
het nodige gebeuren. O.a. meer nieuwbouw. Door gezinsverdunning zijn er meer woningen 
nodig om een ieder die hier wil wonen een huis te kunnen bieden. Door voldoende inwoners 
kunnen we het voorzieningenpeil op een goed niveau houden. Maar ook voor jeugd en ouderen 
moet een plek en zorg blijven, zeker nu ook de vergrijzing in onze gemeente toeneemt. Het 
deed ons goed om in de huidige versie van de structuurvisie als centraal motto onze tekst terug 



te zien die wij hebben aangeleverd: “Ouderkerk is een (redelijk) vitale, veilige gemeente, 
gelegen aan de Hollandsche IJssel in een polderlandschap, met alle kenmerkende activiteiten 
en uiterlijkheden die daarbij horen. Er is ruimte, zorg en aandacht voor iedereen passend bij de 
kleinschaligheid van onze gemeente”. Dit is ons uit het hart gegrepen en als fractie zullen wij 
ons inzetten om dit motto vast te houden en oog te hebben voor een ieder. Zeker voor de 
zwakkeren in onze samenleving, zodat de gemeente Ouderkerk een goede plek is én blijft om te 
wonen en te werken. 
 
Betrokken inwoners, betrokken college en raad 
In “het Kontakt” van 13 september jl. is te lezen dat  
de Stuurgroep Dorpsvisie Gouderak heeft besloten  
zichzelf op te heffen. De belangrijkste redenen zijn  
onvrede over de manier waarop het gemeentebestuur  
de ontwikkelingen in het dorp ter hand neemt en het  
feit dat de stuurgroep zich niet erg serieus genomen  
voelt door het huidige college.  

Straffe woorden. Uit het stuk klinkt ook een  
zekere ongenuanceerdheid, en dat is jammer.  
29 augustus jl. is er tijdens de vergadering van de  
commissie ABZ voor het eerst gesproken over de nota “Burgerparticipatie”: hoe kunnen 
inwoners zo goed mogelijk geïnformeerd en betrokken worden bij de plannen van de gemeente. 
De afgelopen jaren gebeurde dat al door heel regelmatig inloopavonden en informatie-avonden 
te plannen over lopende, soms grote, en soms kleine zaken. Daarnaast is de website van de 
gemeente vernieuwd evenals de gemeentepagina in de “Postiljon”. 
Het afgelopen half jaar heeft het College een wijkbezoek gebracht aan Gouderak en Ouderkerk 
a/d IJssel. Uit dit alles spreekt de grote wens van het college en de raad dat inwoners betrokken 
blijven en geïnformeerd worden over wat er speelt in de gemeente.  

De ongenuanceerdheid zit ’em in het feit dat blijkbaar het gemeentebestuur niet 
voldoende doet voor Gouderak. Juist nu er op de Zellingwijk weer wordt gebouwd, de plannen 
om de ‘lege gaten’ in Gouderak op te vullen steeds definitiever worden, er aandacht is voor de 
jeugd en hun wensen, de overlast serieus ter hand wordt genomen, inwoners betrokken worden 
bij de structuurvisie, er informatie avonden zijn geweest met betrekking tot o.a. de herindeling, 
wethouder Segers onvermoeibaar doorgaat om het Veenweidepact zo goed mogelijk uitgevoerd 
te krijgen, is zo’n uitspraak niet helemaal gepast. Het had goed geweest wanneer de 
Stuurgroep, raad en college tijd hadden gekregen om gezamenlijk te komen tot een nota 
“Burgerparticipatie” waaraan een ieder recht wordt gedaan, dus óók de Stuurgroep. Het is en 
blijft belangrijk om met inwoners in gesprek te gaan en te blijven om daarmee draagvlak en 
begrip te creëren. Allemaal aspecten die in deze nota naar voren kwamen.  

Het is een feit dat de Dorpsvisie, die was vastgesteld, ook grotendeels terug komt in de 
komende structuurvisie. En het is ook algemeen bekend dat de structuurvisie aan veranderingen 
onderhevig is. We leven in een wereld waarin niets in beton gegoten is. Daarom is 
burgerparticipatie ‘op maat’ zo belangrijk. Het was ons een lief ding waard geweest wanneer we 
samen met de Stuurgroep tot een goed gezamenlijk document waren gekomen waarin een ieder 
zijn/haar bijdrage had kunnen leveren. Door het opheffen van de Stuurgroep is dat nu 
onmogelijk. Helaas, een gemiste kans. 
 

                                  �Een zure appel… 
                                  Bezuinigingen: we lezen er dagelijks over in de kranten. 
                                  Ook gemeente Ouderkerk moet op de centjes letten. 
                                  Tijdens de braderie op Dv 17 september te Gouderak wisselen we 
                                  graag met u en jou van mening over waarop er wel of juist niet 
                                  bezuinigd mag worden. 
                                  Kom ook langs tussen 11 en 16 uur en proef meteen of de appels 
                                  echt zo zuur zijn in deze tijd. 

 
Redactie: Marjan van der Ree (bestuur@ouderkerk.christenunie.nl) en Elisabeth van Zijl  
(elisabeth.vanzijl@ouderkerk.christenunie.nl). Website: www.ouderkerk.christenunie.nl 
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Uitnodiging 
 
28 september 
            
 

 
 
Er is momenteel discussie over de term ‘christelijk sociaal’ waarmee de ChristenUnie 
zich profileert. “Christelijk is toch per definitie ook sociaal,” zegt de één.  
“Het woord sociaal doet te veel denken aan socialistisch,” meent een ander. 
En heeft ‘Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen’ hier ook mee te maken? 
 
Wilt u / jij het weten? 
Ga met ons mee op bezoek bij een ondernemer in de regio! Deze keer geen 
ledenbijeenkomst op onze gebruikelijke locatie, maar bij een bijzonder bedrijf. 
 
De Baanderij in Gouda startte in 1999 met een ideële missie zonder winstoogmerk. En 
nog altijd bieden zij hun diensten op non-profit basis aan: 

Wereldwijd bieden tal van organisaties hulp aan mensen die het 
slachtoffer zijn geworden van natuur- of oorlogsgeweld. Daarvoor 
hebben deze N.G.O.’s (Non Gouvernmental Organisations) vaak 
van alles direct nodig. De Baanderij [DB] in Gouda helpt helpen 
met hulpgoederen zoals aggregaten, boten, dekens, 
gereedschappen, kleding, overlevingspakketten, 
reserveonderdelen, tenten, voedsel, voertuigen, ..., etc..  

Maar wat is dan de rol van het gelijknamige was- en tankstation?! 

Ontdek het mee bij DB! 
 
 
-> Verzamelen op Dv woensdag 28 september 2011: 
19.30 uur bij Kaasboerderij Hoogerwaard te Lageweg of 
19.35 uur bij Winkelcentrum Kranehof te Gouderak. 
Vanaf deze plaatsen kunnen we met elkaar carpoolen. 
-> Wilt u opgehaald worden, geef het dan even door. 
-> Op de avond is er ook enige gelegenheid om vragen te stellen aan de fractieleden. 
-> Terugkomst: om ca. 21.45 uur op genoemde verzamelplaatsen. 
 

Deze bijeenkomst is voor leden en belangstellenden. Van harte welkom! 
 
Voor meer informatie: Marjan van der Ree, bestuur@ouderkerk.christenunie.nl, 0182-375773 


